
حضرت صاحب الأمر«عجلااللهتعالیفرجه« از این ملت گله ندارند
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متن پرسش

سلام استاد: نوکرتم. شبهه ای برام پیش اومده: الان جدیدا یه عده میگن آقا صددرصد پرچم انقلاب رو

میده به امام زمان (عج). یه عده دیگه ام که بیشترشون طرفدار روحانی اند میگن نه. امکان داره رهبر

بمیره و نتونه برسونه. پس رهبر بعدی میرسونه و... خود روحانی ام گفت اینو. یه عده دیگه ام میگن.

حضرت امام خودش گفته بوده بعد از من سیدی این انقلاب رو به دست صاحب اصلیش می رساند...

حالا من گیج شدم. کدومو باور کنم؟ کی راست میگه. هرکدومشون یه ذره راس میگن یه ذره اشتباه.

خیلی ذهنم درگیر شده. حدیث کذب الوقاتون چیه پس؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ما هرچه میبینیم نور حضرت صاحب الأمر«عجلااللهتعالیفرجهالشریف» را

در کلام و قلب مبارک حضرت آیت االلهخامنهای«حفظهاالله» میبینیم. و از حضرت حجت«علیهالسلام»

تشکر میکنیم که بر ما منت گذاشته و چنین نایبی را در این تاریخ، پرورانده است. بقیه را هم به

عهدهی حضرت حجت«سلامااللهعلیه» میگذاریم. حضرت این ملت را رها نمیکنند، آقا از این ملت گله

ندارند، ایشان ضعفهای کوچک را به چیزی نمیگیرند که از مددهای بزرگ ما را محروم کنند. موفق

باشید


